

Närvarande: Kia Dahlström, Christer Frisk, Lotta Moberg, Lena Eriksson, Dan Bergqvist, Carina Svensson

§ 20 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet för öppnat

§ 21 Dagordning

Godkändes

§ 22 Val av justerare

Carina Svensson

§ 23 Föregående mötesprotokoll

Godkändes

§ 24 Ekonomi

Fortsatt god. Nu finns Swish i sektionen. Alla betalningar ska märkas med vad det gäller. Även bankgiro får användas till betalningar men helst inte kontanter.

Mkt vilt kommer att köpas in som inte kommer att få plats i våra frysar så förslag att hyra plats i ett fryshus (Kia undersöker om avdelningen kan dela kostnaden med oss). En del av det vilt som finns kommer att säljas till medlemmar. Christer och Veronica ansvarar för viltet.

Beslut: Hyra av plats i fryshus för en kortare period (hyra 400 kr/månad)

§ 25 Skrivelser

Alla har fått en arbetsbeskrivning att ta del av.

Sektionen kommer att svara avdelningen ang. intresset att samarbeta med rasklubbar. Sektionen är väldigt positiv till förslaget.

§ 26 Rapporter

En arbetsgrupp har bildats och checklistor tagits fram för att underlätta inför utställningar. Kia kommer att "tilldela" arbetsuppgifter till var och en inför årets utställning.

Mötet diskuterade kring hur vi ska hantera fotografering och kom fram till att det krävs tillstånd för att få fota. Ett förslag är att webmaster skapar "en fråga" i formuläret för anmälan till kurser, där den som ska gå kursen ger tillstånd (el inte). Annars gäller att fråga varje

person innan vi fotograferar (tänk även på att det kan finnas någon i "bakgrunden" som kommer med på fotot som också behöver ge tillstånd)

Benämningen "kommitté" ska bytas ut till "arbetsgrupper"

Christer kommer att ha en spårkurs i vår.

Beslut: kursen kommer kosta 1000 kr/person

Agneta kommer att ha en kurs i apportering för nybörjare

Beslut: kursen kommer kosta 800 kr/person.

Öppen träning kommer att ordnas under vår/sommar/höst

Mötet diskuterade att "jobba över gränserna" t.ex. att kontakta andra sektioner/avdelningar för samarbete kring kurser osv.

Sektionens verksamhetsplanering gicks igenom

Mötet **beslutade** att avvakta att tillfråga Tove om hon vill vara domare för "prova på jaktprov"

§ 27 Hemsida och apportören

Meddela webmaster om ni hittar något som måste ändras på hemsidan.

Mötet föreslår att det finns en länk till Facebook från hemsidan, så som avdelningen har.

GDPR diskuterades och fortsättning följer om hur vi ska hantera det.

§ 28 Nästa möte

Bestämde till den 23 maj kl. 18.00

§ 29 Mötets avslutande

Ordförande tackar för mötet

Vid pennan Lena Eriksson

Justerare

Ordförande

Carina Svensson

Kia Dahlström